
Møtereferat	for	møte	i	FAU	ved	Labakken	skole	
Sted:   Labakken skole 
Dato:   4. november 2024 
Klokkeslett:  19:00 – 21:00 
Representanter: Chris R. Gjeldokk, Kristoffer Stabell, Ylva Maczko Pedersen, Lars Foyn, 

Cathrine Sæthre, Kenneth A. Amundsen, Tonje Hjellnes, Anette Gaarden, 
Bjørnar P. Wølner, Dag Christian Holm, Fanny Lykke 

Observatører: Lill Kristin Høier Sandvik (rektor), Anne Mette Langård, Elevrådet ved leder 
Birk Nøkland og nestleder Maria Sandersen 

 
 

7/24-1 Godkjenning av innkalling (vedtakssak) 
Vedtak: 
Innkallingen ble godkjent 

 
7/24-2 Rektors hjørne (orienteringssak)  
Rektor orienterte om følgende saker og temaer: 

- Internasjonal uke. Det er gjennomført evaluering på trinnene og i elevrådet, Skolen 
ønsker uken hvert år. Det er kjøpt inn flagg i år, for å synliggjøre mangfoldet blant 
elevene. Nytt i år var å møtes på FN-dagen oppe ved akebakken med alle barna. 
Matsmakedagen med retter av mat var en suksess, og skolen takker for all den 
fantastiske maten de fikk fra foreldrene! 

- Utviklingssamtaler. Rektor håper at samtalene er meningsfylte, og at samtalene er noe å 
strekke seg etter. 

- PALS-skole. Det ble orientert om undersøkes fra Læringsmiljøsenteret/NUBU om 
implementering av PALS. Labakken skole gjorde det meget godt i undersøkelsen.  

- Julepynten. Alle barna skriver noe på pynten som henges opp til jul; trygghet er fokus 
dette året. 

- Trafikk. Det er fortsatt mange biler på parkeringsplassen. I SU møte 16. oktober ble det 
foreslått at FAU/Elevrådet kan samarbeide om en undersøkelse til foreldrene der det 
spørres om hva som er grunnen til at man kjører barnet til skolen. Verdiene med en slik 
undersøkelse vil være kartlegging av årsaker, og bevisstgjøring om muligheter til gå-
/følgegrupper. FAU tar opp forespørselen under sak 7/26-6 om trafikksikkerhet. 

 
7/24-3 Elevrådet presenterer seg (orienteringssak) 
Representanter fra Elevrådet ved Labakken skole var invitert til møtet, og presenterte seg selv 
og elevrådets arbeid ved skolen. Elevrådsrepresentantene Birk og Maria holdt en fin 
presentasjon av hvordan elevrådet var organisert, hvilke saker de arbeidet med og hva elevene 
er opptatt av.  
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Noen av sakene de arbeidet med var blant annet: Hvordan tilsyn i friminutter bør være, visjon 
for budskap på juletre, leseprosjektet til skolen, mer synlighet av tilbudet om helsesykepleier for 
elevene, PALS, trafikksikkerhetsplan, den planlagte aktivitetsparken og befaringer på andre 
skoler knyttet til dette arbeidet, nett rundt kunstgressbanen, for-sent-komming som er 
forstyrrende, lesing, evaluere int. uke. m.m. 

FAU gav representantene ros for presentasjonen, hvor fint det var å delta på befaringene til 
andre skoler sammen. FAU ønsker tettere samarbeid med Elevrådet, og hjelp med saker som vi i 
fellesskap er opptatt av.  

 
7/24-4 Konstituering (vedtakssak) 
Iflg. vedtektene §3 så skal FAU på første møte på høsten gjennomføre internt valg av leder, 
nestleder, sekretær og økonomiansvarlig. I tillegg skal det velges representant til 
Samarbeidsutvalget (SU, samt representant til Færder kommunale foreldreutvalg (FKFU). 

På første møte 6/24 ble de fleste vervene valgt, med noen unntak. Vervet som sekretær, og 
vervene til Samarbeidsutvalget (SU) og til Færder kommunale foreldreutvalg (FKFU), skulle 
derfor velges på dette FAU-møtet. Vervene til SU ble i mellomtiden besatt ved at 
representanten Kenneth A. Amundsen meldte seg på FB-siden til FAU, uten innsigelser fra andre 
representanter.  

Vedtak: 
Følgende verv ble valgt via akklamasjon 

- Sekretær   Bjørnar P Wølner 

- Samarbeidsutvalget (SU): Fanny Lykke 

 
7/24-5 Anbefalinger om bursdagsfeiringer (diskusjonssak) 
Labakken FAU vedtok anbefaling om bursdagsfeiringer på møte 7. desember 2022. Denne 
anbefalingen var laget i lys av behovet for felles retningslinjer på en ny skole, og at det den gang 
var mer flytende arbeidsgrupper på tvers av store trinn. FAU mener at anbefalingen fra 2022 har 
mye bra med seg, men at den bør gjøres mer generell og støtte opp under ønsket om å arbeide 
mot utenforskap blant elevene. 

Sekretær fikk i oppdrag å sammenfatte første del av anbefalingen fra 2022, og lage utkast til en 
oppdatert anbefaling som ferdigstilles internt i FAU. Ferdig anbefaling gjøres kjent for elever, 
foreldre og trinnkontakter. 

 
7/24-6 Saker fra årshjulet (diskusjonssak) 
Saken utsettes til neste FAU-møte 19. november. 

 
7/24-7 Utomhusgruppas arbeid med klatre- og aktivitetspark (vedtakssak) 
FAU vedtok i sak 3/22-3 at FAU skal «… om nødvendig sette i gang en prosess for å få avklart 
videre prosess og prioritering av tiltak utenomhus ved Labakken skole. Det ble nedsatt en egen 
arbeidsgruppe bestående av representanter fra FAU samt Lars Foyn. Utomhusgruppa har 
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arbeidet på mandat fra og på vegne av FAU, og har vært en vesentlig bidragsyter til at flere tiltak 
er satt inn på skolen inkludert flytting av grillhytta til området (ref. vedlagt tiltaksliste). 

Utomhusgruppa den siste tiden har prioritert planlegging og søknad om midler for å finansiere 
en ny klatre- og aktivitetspark i skogen rett på oversiden av skolen. Som en del av 
finansieringsplanen for en slik park ble det avsatt midler fra FAU, i samme størrelsesorden som 
beskrevet i internreferat fra 9. mai 2023. Hoveddelen av finansieringen av en slik park vil måtte 
komme via midler fra stiftelser, kommunens bidrag med egenarbeid, og midler fra FAU.  

Bjørnar P Wølner og Lars Foyn orientere på møtet om status for arbeidet, informasjon om ny 
klatre- og aktivitetspark, samt behov for reforankring i FAU for videre arbeid med søknader og 
planer. I dette ligger også avklaring om midler fra FAU kan legges inn i finansieringsplan, slik FAU 
tidligere har vedtatt og som gruppa har lagt til grunn for sitt arbeid.  

Lars orienterte om planlegging av finansiering av klatre- og aktivitetsparken. Det er viktig med 
forankring i kommunen, da en slik park skal være i henhold til reguleringsplan / byggesaksregler, 
kommunen skal eie og drifte, og at kommunen starter grunnarbeider.  

Gruppa er innstilt på at det planlegges for apparater i treverk, dette som en del av skogen. 
Klatre- og aktivitetspark skal fungere for alle elever inkludert forsterket avdelingen, mangfold er 
en del av visjonen. Anlegget sees på som et nærmiljøtiltak og -anlegg, og med støtte og 
samarbeid med velforeningene. Ambisjonene for arbeidet er store, kostnader kan fort beløpe 
seg over en million kroner for et relativt moderat anlegg. Planen er at vi i år har en 
finansieringsplan klar, samarbeider videre med elevrådet, og lager en god søknad om midler til 
sparebankstiftelser m.fl. Tidligst tid for oppstart av arbeider vil kunne være august 2025,  

FAU støtter Utomhusgruppas arbeid, og ber gruppa arbeide videre med ny aktivitets- og 
klatrepark. FAU peker på viktigheten av god informasjon om prosjektet, og inkludering blant 
foreldrene, for å skape blest og begeistring som kan bidra i prosjektet og gruppa fremover. 

Vedtak: 
FAU støtter Utomhusgruppas arbeid med opprettelse av en klatre- og aktivitetspark, og gir 
gruppa mandat til videre arbeid med tiltaket. FAU avsetter egne midler til delfinansiering av 
tiltaket, i samme størrelsesorden som vedtak i sak 5/23-8. 

 
7/24-8 Saker fra trinnene (orienteringssak) 
Ingen spesielle saker ble trukket frem på møtet. 

 

 

Vedlegg: Tiltaksliste for Utomhusgrupa 
 
 
 

Neste møte er et ekstra digitalt FAU-møte 19. november. Søkelyset på dette møtet vil være 
behandling av utsattsak 7/24-6 om trafikksikkerhet og arrangement av 17. mai, samt behandle 
en innkommet søknad om midler fra 7. trinn. 
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Tiltak utomhus Labakken skole etter åpning 

FAU har i samarbeid med skolen og kommunen varierende grad bidratt til at følgende tiltak er 
blitt gjennomført ved skolen: 

• Sandkasser, ved gangbro 

• Piknikbenker i skogen 

• Rydding skogen – stor foreldredugnad 

• justerte rekkverk gangbroer pga sikkerhet 

• 8 smashballstativ 

• Akebakke i skog mot sydvest 

• Zipline – i skogen – nytt anlegg 

• Huskestativer – gjenbruk fra vestskogen skole 

• Fotballbane med kunstgress og nett 

• Fjerne P-plasser vest for flerbrukshallen – mer plass til 7. trinn 

• Mur langs asfaltrampe i nordvest 

• Grillhytte – flyttet fra Herstad skole 

• Nett rundt liten bane syd 

• Oppmerkinger asfalt, f.eks. 4square 

I tillegg er det på vei flere basketballkurver forskjellige steder. 

 


